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ACTA Núm. 03/21.- CONSELL ASSESSOR DE COMERÇ 
10 juny de 2021 

 
 

 
 
 
 
 
Sent les 13.45 h, i reunits de forma presencial, del 
dia dalt indicat, es reunixen les persones 
nomenades al marge, components del Consell 
Assessor de Comerç, constituït a l'empar d'allò 
que establixen els Estatuts que li són propis, en 
virtut de la seua ratificació en la sessió plenària 
celebrada el dia trenta-u de març de dos mil 
quatre, tot allò amb l'objecte de tractar: 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació acta anterior (10/03/2021)  
2. Campanya comerç promoció del 
valencià (Serval) 
3.  
4. Pla Resistir i ajudes al comerç 
5. Plataforma de comerç on line 
“Alziraescomercio” 
6. Bons de comerç 
7. Despatx extraordinari.  
8. Precs i preguntes. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
Assistents 
 
President: 
Diego Gómez 
 
Presidents o representants 
legalment autoritzats de les 
associacions: 
 
Victoria Palomares 
Àrea comercial Parc Pere Crespí 
 
Alicia Sierra 
Àrea comercial Av. Sants Patrons i 
adjacents 
 
Area Zona Centro 
Ana Giner 
 
Asociación de Comerciantes Zona 
Pérez Galdós 
Francisco Gómez 
 
Nuria Gil 
Associació empresarial d'Alzira 
 
Bernat Iborra 
Àrea comercial Ferran 
 
Luisa Castells, com a representant de 
l’oposició. 
 
 
 
Secretària 
Carmen Herrero. 
Assistent Teresa Pons. 
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El Sr. president obri la sessió amb el primer punt de l’ordre del dia, en el qual s’aprova per 
unanimitat l’acta anterior. 
 
El Sr. Gómez continua amb el segon punt de l'ordre del dia amb la finalitat de recordar que la 
convocatòria d’ajudes Parèntesi del Pla Resistir aprovat pel Govern de la Generalitat en el Decret 
llei 1/2021, de 22 de Gener, que consistia en justificar despeses corrents dins d’un període 
determinat. 
 
La quantia destinada a atendre aquestes ajudes ascendeix a un import total de 1.149.992 €, dels 
quals el 15% els aporta l’Ajuntament d’Alzira, és a dir, 72.000 €, fins i tot aportats abans que 
aplegaren els diners de la Diputació i La Generalitat. 
 
Els sectors per als que estan destinades les ajudes són hostaleria, restauració, cultural, i activitats 
esportives. 
 
Si  hi ha romanent o sobrant en la 1a convocatòria, es pot convocar una 2a que es destinarà a 
altres sectors. 
 
Hi ha un total 139 sol·licituds, amb una mitjana d’import de subvenció de 2500 € per sol·licitud. 
 
Queden sol·licituds pendents de subsanar per no estar al corrent en el compliment de les seus 
obligacions tributàries, amb la Tresoreria de la Seguretat Social o tindre deutes amb l’Ajuntament 
d’Alzira. 
 
Abans d’acabar març s’hauran pagat les ajudes de les bases municipals. 
 
L’estimació és de 320 x 2.400 €, pel que segons esta previsió, hi haurà sobrant que serà destinat 
a altres sectors tals com: pirotècnia, indumentaristes, artistes fallers, floristes, fotògrafs i firaires 
d’entre altres. 
 
(Entra la sra. Luisa Castells a la reunió) 
 
El Sr. Gómez comenta que aprovarà i obrirà nova convocatòria per a pagar quan abans als sector 
que queden. 
 
La Sra. Castells proposa ampliar els epígrafs dels CNAE dins de les bases relatives a la festa. 
 
La Sra. Sierra comenta que als comerços ja no els arriba i entén que són el sectors més afectats. 
 
(Entra Marisa) 
 
El Sr. Gómez respon que si torna a hi haure més excedent es vorà. 
 
La Sra. Palomares comenta que afecta a tots els sectors, ja que si no funcionen els sectors de 
la festa tampoc funcionen ells. 
 
El Sr. Gómez informa que les ajudes del Resistir les poden anar ampliant fins que s’esgote el 
pressupost. Nomena l’estudi de la AEA sobre l’hostaleria que està afectant al 50% del sector. 
 
En el tercer punt es tracta el tema dels bons de comerç. Per a parlar sobre els bons de comerç 
s’ atorga la paraula a Carmen Herrero, qui confirma que ha tingut molt d'èxit i molt bon acolliment, 
ja que fins i tot la segona convocatòria es va esgotar ràpidament, de fet, els últims bons es van 
vendre per rigorós ordre d'entrada de sol·licituds rebudes per correu. 
 

Id
en

tif
ic

ad
or

 6
bw

t E
V

ro
 3

c+
P

 /K
oG

 l6
fp

 f/
6S

 F
xQ

=

U
R

L 
ht

tp
s:

//s
ed

ee
le

ct
ro

ni
ca

.a
lz

ira
.e

s/
P

or
ta

lC
iu

da
da

no
/v

er
ify

D
oc

s.
js

p



 

adl@idea-alzira.com - Tel. 96 245 51 01 - Ronda d'Algemesí, 4 - 46600 - www.idea-alzira.com 

La campanya es va valorar molt positivament. Es posaren a la venda 4.000 bons dels quals 
l’Ajuntament va aportar 80.000 € i van suposar una injecció de liquidesa en l’economia local de 
200.000 €. El cost de l’emissió de les 4000 targetes ha segut de 8.000 €, 2 € per targeta, i no son 
reutilitzables. 
 
Si les campanyes són recurrents, es pot vore la possibilitat de fer els bons amb una altra entitat 
bancaria i hi ha que decidir quan es volen posar en circulació, quina quantitat, conèixer la seua 
opinió. 
 
La Sra Martínez comenta que si la situació en la que ens trobem es retarda, voria la possibilitat 
de parlat amb algun banc per a que iniciaren una campanya de cara maig. 
 
La Sra. Castells pregunta als comerciants presents sobre què resulta més interessant els bons o 
les ajudes?  
 
La Sra. Sierra assenyala que més positiu que hi haja diners circulant al carrer i que hi haja 
ambient de compra. 
 
Sobre la possibilitat d’incorporar una plataforma de bons estaria molt bé, però si les campanyes 
foren recurrents. 
 
La Sra. Castells manifesta que van a haver ja comunions, però que esta situació encara no s’ha 
acabat i que es podria preguntar per part de l’Ajuntament. 
 
A continuació el Sr. President resum les opinions manifestades fins ara, concretant-les en les 
següents: Estudiar el tema dels bons per a maig, consultar amb una altra entitat bancària 
l’operativa per fer una nova campanya de bons i per a futur, o bé una plataforma o bé altre 
instrument, segons la recurrència d’estes campanyes. 
 
La Sra. Martínez opina que haurien de deixar fora en la següent campanya de bons al sector de 
l’alimentació i que hauria d’entrar hostaleria i Marisa: depèn fora aliments per a hostaleria i 
comerç. 
 
El Sr. President comenta que miraran i estudiaran la  rendibilitat del plàstic sense abandonar 
l’idea de la plataforma o altres idees per a tindre bons de forma més estructurada. 
 
La Sra Palomares manifesta que li agrada l’idea de la plataforma, però hi ha que estudiar si el 
cost repercuteix en tindre menys bons. 
 
El Sr. President explica que hi hauria que fer números. 
 
El Sr. Iborra es suma a Marisa i Victoria en recolzar al comerç i l’hostaleria. Sobre l’ajuda directa 
opina que és millor bons ja que arriben a tots i es mou l’economia. 
 
Respecte al punt 4 el Sr. President informa de les dades de la plataforma alziraescomercio.com 
 
La plataforma continua funcionant i en Nadal va augmentar les vendes, encara que ara s’ha 
ralentitzat. 
 
S’ha ajudat amb la iniciativa Del Bar a Casa a l’hostaleria. S’han realitzat 700 comandes. Es 
planteja per a la continuïtat iniciar un procediment de licitació i traure a contractació pública, la 
gestió de la plataforma, el màrqueting i la logística. Per a la qual cosa es necessitarà un mínim 
de 2 a 3 mesos. Durant estos mesos se continua prestant el servici i continua funcionant com 
fins ara, sense tindre que pagar els comerços que estan d’alta mentre es prepara la licitació. 
 
La Sra. Alicia comenta que en la plataforma sobretot es mou el sector de l’alimentació, no ha 
tingut els resultats esperats en la resta de sectors. Falta de comunicació i ha d’adaptar-se més a 
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les necesitat dels comerços en la categoria. Quan alguna cosa costa, la gent es cansa i no 
continúa la compra.    
 
El Sr. President manifesta que hi ha que millorar, però no podem desfer el camí fet. La visió de 
la licitació fa que marquem les pautes. 
 
La Sra Castells recolza les paraules de la Sra. Sierra, no és una plataforma atractiva i a l’hora de 
buscar sols l’ix Bellido i Tutu de Karma. Com usuari no és atractiva i hauria que valorar si hi ha 
que seguir invertint diners. 
 
El Sr. President comenta que hi ha que licitar i indicar estes qüestions en el plec de condicions. 
 
La Sra Martínez opina que hi hauria que canviar i que si es licita poden entrar altres empreses., 
Comenta que l’acció era necessària, però que si torna a entrar l’empresa actual, no creu que 
canvie la situació. Pregunta si hi ha diners en les partides de comerç per a fer-ho i si pot 
presentar-se qui vullga. Es va apostar molt fort al inici i es van invertir molts diners. 
 
Per altra banda, si el més costós és la logística, perquè no valorem treballar amb una altra 
empresa de transport. 
 
El Sr. President comenta que en 2017 ja es parlava de posar en marxa un Marketplace i que ara 
no pot quedar-se en el aire. 
 
En el punt 5é es tracta sobre qui serà el representant de comerç en el Consell de participació 
ciutadana. Alicia Sierra és la persona assignada. 
 
En el despatx extraordinari es tracta sobre l’inseguretat en el carrer Dr. Ferran, ocupes, robatoris, 
insults, trencament de cristalls. La gent té por i repercutix en els comerços. 
 
El Sr. President informa que estan fent-se actuacions des de seguretat per a una major vigilància. 
Si es necessari farem una reunió amb els ciutadans i els comerços d’Alzira. També sol·liciten la 
reducció de velocitat. 
 
La Sra. Martínez opina que açò passa en general. A partir de les 21.45 h, quan el toc de queda 
és a les 22 h, els que estan pel carrer són els que fan el actes vandàlics. La policia els localitzaria 
fàcilment. 
 
La Sra Palomares pregunta per ajudes a firaires o empreses d’esdeveniments que fan fires. 
 
La Sra Castella li contesta que els esdeveniments ja estan inclosos en el Pla Resistir. 
 
El Sr. President per a finalitzar torna a comentar que es miraran els CNAES per ajudar el màxim 
possible de sectors. 
 
 
I no havent-hi més punts a tractar, el Sr. President alça la sessió a les 15.00 hores, en la data de 
l’encapçalament indicat, signant el President del Consell i la Secretària en prova de conformitat 
amb el de dalt exposat. 
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1. La tècnica del serval explica la campanya del serval per part de la concejal de Cultura 
mitjançant la convocatòria d’uns premis, que premiaran “la rotulació” en una 1a modalitat i “noves 
tecnologies” en la 2a modalitat. 
1er i 2n premi de 600 i 400€.  
Es presenta de forma telemàtica i junt amb un dossier i les tres d’allò al que es presenten 
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CARMEN HERRERO PARDO

Fecha firma: 07/10/2022 15:01:45 CEST

CAP DEL SERVEI DE DESENVOLUPAMENT LOCAL I COMERÇ

AJUNTAMENT D'ALZIRA

DIEGO ERNESTO GOMEZ GARCIA

Fecha firma: 07/10/2022 15:18:30 CEST

ALCALDE-PRESIDENTE

AJUNTAMENT ALZIRA


